

2015年12月號

## TUNG WAH NEWS DECEMBER ISSUE 2015

出版 Publisher:東華三院企業傳訊處 TWGHs Corporate Communications Branch 地址 Address: 香港上環普仁街十二號 12 Po Yan Street, Sheung Wan, Hong Kong 編輯室電話 Editorial Hotline: 2859 7860 總機 General Hotline: 2859 7500

網頁 Website: www.tungwah.org.hk

捐款熱線 Donation Hotline: 1878 333







## 歡樂滿東華 2015

為免費醫療及各項服務籌募經費,東華三院與電視廣播有限公司再度合辦每年一度的大型 籌款活動「歡樂滿東華」:本年度的慈善晚會於12月5日晚上假電視廣播城舉行,由民政事 務局局長劉江華太平紳士主禮,並於翡翠台及高清翡翠台現場直播。連同前奏籌款 活動,整個「歡樂滿東華2015」共為本院籌得善款一億零三十八萬八千八百八十八元。 董事局已贊助籌款活動的直接開支,亦不會扣除行政費用,全數捐款將用於提供免費 醫療服務及擴展本院的醫療、教育及社會福利服務。

在慈善晚會舉行前,一連串前奏籌款活動已於10月及11月進行,包括:

活動名稱	舉行日期	內容
1. HKT•觀瀾湖高爾夫球慈善大賽	10月16及17日	於合辦機構觀瀾湖高爾夫球會東莞球場舉行,超過 二百位球手踴躍參與,為「活得自在」安老服務籌募 經費。
2. 屋邨及屋苑籌款活動	11月	全港共一百九十五個屋邨及屋苑參與。
3. 社會服務單位義賣活動	11月2至8日	在東華三院社會服務單位及全港各區舉行,為東華 三院社會服務籌款。
4. 中醫愛心義診籌款日	11月13日	超過七十八名中醫參與,將該日全數診金贈予東華 三院。
5. 小巴及的士義載	11月20日	各小巴及的士團體於該日義載籌款,將車資贈予東華 三院。

為答謝支持「歡樂滿東華2015」的團體,董事局將於2016年1月19日晚上舉行頒獎晚會。 有關屋邨、屋苑及義載籌款比賽的主要獎項臚列如下:

屋邨總成績挑戰金盃: 田灣邨

東華盃(屋邨): 田灣邨

東華盃 (屋苑): 香港仔中心

屋邨冠軍: 田灣邨

屋邨亞軍: 彩虹邨

屋邨季軍: 華富邨 屋苑冠軍: 香港仔中心

屋苑亞軍: 麗晶花園

屋苑季軍: 廣林苑

小巴團體獎(非專線小巴)冠軍: 香港公共小巴車主司機協進總會

小巴團體獎(專線小巴)冠軍: 捷輝汽車有限公司

的士團體獎冠軍: 香港的士商會有限公司



何超越主席(前排右三)及民政事務局局長劉江華太平紳士(前排左三)與董事局成員一同主持亮燈儀式,為慈善

Ms. Maisy HO (front row, right 3), the Chairman, the Hon. LAU Kong Wah, JP (front row, left 3), Secretary for Home Affairs, and Board Members officiated at the Opening Ceremony of the TV Show.



劉江華局長(中)由何超蕸主席(右)陪同、代表東華三院接 受由何鴻燊及何藍瓊纓伉儷捐贈,由何鴻燊博士及何藍瓊纓 女士之千金何超鳳女士代表致送的一千萬元善款支票。

Accompanied by Ms. Maisy HO (right), the Chairman, the Hon. LAU Kong Wah, JP (centre), Secretary for Home Affairs, received on behalf of TWGHs a donation cheque for \$10 million from Dr. Stanley HO, Ms. Daisy HO, daughter of Mr. and Mrs. Ho.

劉江華局長(中)由何超蕸主席(左)陪同、代表東華三院 接受由花旗集團企業傳訊及公共事務主管方煒先生代表致 送的五百九十三萬八千元的善款支票。

Accompanied by Ms. Maisy HO (left), the Chairman, the Hon. LAU Kong Wah, JP (centre), Secretary for Home Affairs, received on behalf of TWGHs a donation cheque for \$5.938 million from Citigroup, represented by Mr. Wayne FONG, Head of Corporate Affairs, Citibank





▼「東華之友」月捐計劃星級榮譽 大使楊千嬅小姐為晚會演出。

Singing performance was made by Ms. Miriam YEUNG, the Ambassador of "Friends of Tung Wah" Monthly Donation Scheme.



## **Tung Wah Charity Gala 2015**

Tung Wah Charity Gala, co-organized by Television Broadcasts Limited (TVB), is our largest annual event held to raise funds to support the free medical services we provide for members of the public and the development of our medical, education and community services. A series of lead-in fund-raising events have been held in October and November 2015, including the HKT Charity Golf Tournament at Mission Hills Golf Club, Public and Private Housing Estates Fund-raising Activities, the Charity Sale by TWGHs Community Services Centres, the Charity Chinese Medical Consultation Programme and Charity Rides.

The Hon. LAU Kong Wah, JP, Secretary for Home Affairs, officiated at the Opening Ceremony of the TV show on 5 December 2015, which was broadcast live on the TVB Jade and Jade HD channels. The Event raised a record breaking donation of \$100,388,888, which will

all be used to support and enhance our services.

To acknowledge the support of all relevant parties, a prize presentation dinner party will be held on 19 January 2016.

世界著名魔術師Cyril Takayama(右)與何超蕸主席合作演出高難 度魔術表演,令觀眾拍案叫絕。

Magic performance by Mr. Cyril Takayama (right), together with Ms. Maisy HO, the Chairman, won high acclaim from the audience.



Tung Wah News" and "Change of Personal Data" in the subject respectively.

▲ 董事局成員親力親為 在熱線中心擔任義工接 聽捐款電話。 The Board members volunteered to help in the donation hotline center.

> 歡樂滿東華屋邨屋苑 籌款比賽及義載活動 各得獎單位於晚會頒獎 儀式上合照

Group photo of the representatives of the winning public/private housing estates and taxi/ light bus associations for the Charity Gala



若您希望停止接收東華三院的《東華通訊》,請電郵至enquiry@tungwah.org.hk,並於標題註明「拒絕接收東華通訊」,我們將盡快處理。如欲更改個人資料或郵寄 地址,請電郵至enquiry@tungwah.org.hk,並於標題註明「更改個人資料」,以便本院處理 If you want to unsubscribe "Tung Wah News" or change the personal data or mailing address, please email to enquiry@tungwah.org.hk and make a description of "Unsubscribe

